
De fractie van de SP heeft op 14 februari schriftelijke vragen gesteld waar één van de vragen was of 

het college bereid is om het besluit tot het aanwijzen als actiegebied van Westergo en Oostergo uit 

te stellen. Dit besluit is vervolgens op 9 maart gepubliceerd zonder antwoord op onze vragen.  

1. Waarom is het besluit genomen zonder eerst antwoord te geven op onze vragen? 

2. Wat is het nut van schriftelijke vragen als er al een besluit genomen is voordat de vragen 

beantwoord zijn en deze zelfs ook nog worden uitgesteld!  

3. Wat weerhoudt de wethouder er van om deze alsnog zo snel mogelijk te beantwoorden? 

Op 13 februari heeft het college een brief ontvangen van Het Actiecomité Slopen? Nee!. Deze staat 

ook geregistreerd op de lijst van ingekomen stukken van de raadsvergadering van 20 februari, 

waarbij is aangegeven dat deze nog niet is afgedaan. Deze staat niet meer op het overzicht bij de 

huidige raadsvergadering.  

4. Op welke wijze en wanneer is de beantwoording van de genoemde brief afgehandeld. Kan 

onze fractie daarvan een afschrift ontvangen?  

5. Hoe houden we nu overzicht op ingekomen stukken of deze wel/niet zijn afgehandeld. Is het 

niet handiger om de niet afgedane ingekomen stukken te laten staan tot de volgende 

raadsvergadering totdat ze zijn afgehandeld? Dat geeft ons meer inzicht in de processen. 

 

 

 


